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EVALUACE KONFERENCE ČES 2024 
 

WORKSHOP 1 – KDY MÁ JAKÁ EVALUACE SMYSL 

11 odpovědí 

 

Komentář k otázce 1 

• Bylo toho hodně, už jsem to nestíhala pobírat, ale to bude tím, že se v tématu neorientuju 

• Obsah mi rozšíril moje vedomosti a upriamil pozornosť na niektoré časti a témy 

 

 

Komentář k otázce 2 

• Pomohlo by mi vždycky víc příkladů a čas nechat obsah sjednotit, až jsem pak nestíhala pobírat 

• Ako vždy výborná, páčilo sa mi zapájanie účastníkov do debaty 

 

9%

91%

1. Jak hodnotíte kvalitu věcného 
obsahu workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná

100%

2. Jak hodnotíte kvalitu moderace 
workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná
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Komentář k otázce 3 

 

 

Komentář k otázce 4 

• K argumentaci pro případné úpravy designu se zadavatelem 

• Pri príprave podmienok hodnotenia, tvorba hodnotiacich otázok 

 

5. Co Vás nejvíce zaujalo? (Co Vám přišlo důležité, zvláště zajímavé, překvapivé?) 

• Puzzle (dvakrát) 

• Strukturace problematiky, která pomáhá v orientaci a rozhodování o evaluačních metodách 

• Forma propojení a uvedení do lepšího kontextu dosud a zjednodušení implementace 

• Vztah kritérií a eval. otázek 

• Propojenost fáze – účel – evaluační přístup. Evaluační puzzle 

• Rozdíl relevance a dopad 

• Puzzle výborné! Tři přístupy evaluace – super! Posloužilo k ukotvení stávajících znalostí. 

45%

55%

3. Naplnil workshop Vaše celkové 
očekávání?

Určitě ne

Částečně

V přijatelné míře

Zcela

Nad očekávání

9%

46%

45%

4. Do jaké míry podle Vašeho názoru 
využijete získané znalosti ve Vaší praxi?

Určitě ne

Patrně ne

Zatím nevím

Patrně ano

Určitě ano
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• Kreatívnej prístup prezentovanej témy; zaujatie na poukazovanie dôležitosti fáze intervencie pri 

tvorbe evaluačných otázok 

 

6. O jaké další evaluační vzdělávání nebo konzultace byste měli zájem? 

• Evaluační otázky 

• Kontrafaktuál, Evaluační minimum 

• Evaluační minimum, Vizualizace (která byla paralelní dnes), Evaluační metody ještě blíže 

• Jak správně položit evaluační otázky a provázat je ke kritériím 

• Nastavení vztahu zadavatelé – dodavatelé při výběrovém řízení i v realizace evaluace 

• Zatiaľ neviem – spracovávam, uvidím na základe panelu 

• Zajímaly mě další paralelní workshopy, ráda bych měla možnost 

• Ráda bych absolvovala ostatní 2 workshopy. Fidelity jako samostatné téma workshopu. 

 

7. Cokoliv dalšího, co byste nám chtěli sdělit… 

• Jen tak dále… 

• Děkuji, workshop mě pomohl ukotvit to, co dělám 

• Děkuji za skvělý nastroj / pomůcku na evaluace 

• Skvělé, díky! 
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WORKSHOP 2 – VIZUALIZACE A PREZENTACE VÝSLEDKŮ EVALUACE (NECHTE VÝSLEDKY MLUVIT ZA VÁS) 

15 odpovědí 

 

 

Komentář k otázce 1 

• Akorát 

• Dobré principy vizuální práce s daty 

 

 

Komentář k otázce 2 

• Také akorát – publikum se vyptávalo, bylo možné kdykoliv se zeptat, avšak nebylo to „nutící“ 

• Srozumitelný, klidný projev 

 

7%

33%

60%

1. Jak hodnotíte kvalitu věcného 
obsahu workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná

6%

27%

67%

2. Jak hodnotíte kvalitu moderace 
workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná
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Komentář k otázce 3 

• Ano, tak nějak jsem čekala v tomto provedení, nicméně ještě větší praktičnost bych si využila 

• Čekal jsem možná víc neobvyklých / nových nástrojů 

 

 

Komentář k otázce 4 

• Lepší plánování času, využití tipů a triků 

• Citování si významných principů prezentace 

• Předpokládám, že v budoucnu budu více využívat Power BI a těším se, že vyzkouším PowerPoint 

 

5. Co Vás nejvíce zaujalo? (Co Vám přišlo důležité, zvláště zajímavé, překvapivé?) 

• Konkrétní příklady 

• Tipy a triky 

• Zpracování Word cloudu, využití tipů a triků 

• Evaluace grafu, ukazování od nejhoršího po nejlepší 

13%

13%

54%

20%

3. Naplnil workshop Vaše celkové 
očekávání?

Určitě ne

Částečně

V přijatelné míře

Zcela

Nad očekávání

7%

33%

60%

4. Do jaké míry podle Vašeho názoru 
využijete získané znalosti ve Vaší praxi?

Určitě ne

Patrně ne

Zatím nevím

Patrně ano

Určitě ano
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• PowerPoint – že jsou více než slidy. Že je třeba položit mnohem větší důraz na přípravu (čištění) 

dat. Grafy – zjednodušovat, zjednodušovat.  

• Odkaz / zmínka o PAQ Research, jako příklad dobré vizualizace dat 

• Využívání obrazů, symbolů, „piktogramů“ → klíčové slovo je „odlehčit“; velikost, intenzita (texty) 

 

6. O jaké další evaluační vzdělávání nebo konzultace byste měli zájem? 

• Tvorba infografik 

• Theory based impact evaluation 

• Power BI, Prezi, Generováni AI, MAXQDA 

• Metody kvalitativního vizualizování 

• Jak na dopadové evaluace, teorie změny 

• Efekt, který pomáhá zjednodušování grafu, vizualizace 

 

7. Cokoliv dalšího, co byste nám chtěli sdělit… 

• Děkuji (dvakrát) 

• Dlouhé, ale skvělé připravené! 

• Informací bylo hodně, přivítal bych do příště nějaký užitečný tip, trik, který bych si odnesl a 

zapracovával bych si na „první dobrou“ 

• Dejte nám vodu do místností, kde jsou přednášky! 

• Děkuji za prezentace! Velmi zajímavé. 

• Moc děkuji, mělo to flow, hezké vystupování a obě máte velmi příjemný hlasový projev! 
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WORKSHOP 3 – MAXQDA: VYZKOUŠEJTE SI PRAKTICKY PROGRAM PRO ANALÝZU KVALITATIVNÍCH DAT  

6 odpovědí 

 

 

Komentář k otázce 1 

• Oceňuji přípravu lektorky před workshopem 

• Přijal bych více práce s vizualizací dat 

 

 

Komentář k otázce 2 

 

67%

33%

1. Jak hodnotíte kvalitu věcného 
obsahu workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná

33%

67%

2. Jak hodnotíte kvalitu moderace 
workshopu?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná
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Komentář k otázce 3 

• Přihlásil jsem se ze zvědavosti. Sice nevím, zda MAQDA využiji, ale jsem spokojen. 

 

 

Komentář k otázce 4 

• Nejsem si zatím jista, zda jde využít tento konkrétní program 

• Věřím, že na to časem dojde 

• Získané znalosti využiji při své diplomové práci, která pracuje s kvalitativními i kvantitativními daty 

 

5. Co Vás nejvíce zaujalo? (Co Vám přišlo důležité, zvláště zajímavé, překvapivé?) 

• Možnost přehledného seskupení dat 

• Jak přehledný a lehce využívaný program je 

• Skvělý bylo prakticky si vše vyzkoušet, hezké propojení výkladu a praxe. Všechno bylo důkladně 

vysvětleno, velmi využitelné u mě v praxi. Moc děkuji.  

• Možnost získat přímé citace a přesunout přímo do zprávy 

34%

33%

33%

3. Naplnil workshop Vaše celkové 
očekávání?

Určitě ne

Částečně

V přijatelné míře

Zcela

Nad očekávání

33%

17%

50%

4. Do jaké míry podle Vašeho názoru 
využijete získané znalosti ve Vaší praxi?

Určitě ne

Patrně ne

Zatím nevím

Patrně ano

Určitě ano



 
 

9 

 

 

6. O jaké další evaluační vzdělávání nebo konzultace byste měli zájem? 

• Konkrétní výsledky 

• S možností využití tohoto programu v početné společnosti 

• Využívání umělé inteligence v evaluaci i například speech-to-text fokusních skupin / hloubkových 

rozhovorů 

• Chtěl bych se seznámit s jinými druhy programu 

 

7. Cokoliv dalšího, co byste nám chtěli sdělit… 
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KONFERENCE ČESKÉ EVALUAČNÍ SPOLEČNOSTI 2024 

31 odpovědí 

 

 

Komentář k otázce 1 

• Souhrnně: Pokud jdu na konferenci k evaluacím, očekával bych, že se bude primárně hovořit, o 

tom JAK se udělalo to a to, CO fungovalo, CO nefungovalo, CO bylo možné a CO už nikoli, CO bylo 

myslitelné a CO už nikoli. Prostě víc diskuse o evaluačních přístupech a strategiích, prostě o 

DESIGNU. Až na některé příspěvky, které to pro mě zachránily, byla celá řada příspěvků a speakrů 

mimo rámec zájmu konference (pokud ho tedy chápu dobře). Slyšet paní Goldmannovou o tom, 

co jsou a jak fungují filantropické nadace, je podle mého úplně na jinou akci. Takových příkladů 

mám hned několik. Prostě – málo se na konferenci kultivuje evaluační zkušenost apod. 

Nepomohlo by třeba, kdybyste se speakery a u jednotlivých příspěvků požadovali dodání 

prezentace před konferencí, abyste byli schopni posoudit, jestli není ten či onen svým 

příspěvkem/promluvou úplně mimo? 

• Příspěvky měly velmi rozdílnou kvalitu 

• Dobrá – pohled zvenku, zahraničí 

 

10%

26%

64%

1. Jak hodnotíte odbornou kvalitu 
konference?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná
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Komentář k otázce 2 

• Všichni velmi ochotní 

• Oproti loňskému roku, kdy bylo občerstvení pro vegetariány/vegany docela náročné, jste to dle 

mého letos vychytali, za mě spokojenost. Problém některých speakerů na panelech – nebyli slyšet 

od čtvrté řady dál. Pokud speaker hovoří potichu, dát mu mikrofon. 

• Přijatelná – mikrofony? 

 

 

Komentář k otázce 3 

• Úvodní panel i odpolední panel byly velmi dlouhé, nezaměřené na společné téma – nebylo to příliš 

přínosné 

• Ak vždy boli zaradené tematicky zaujímavé témy, žiaľ nedalo sa zúčastniť viacerých 

 

13%

39%

48%

2. Jak hodnotíte kvalitu organizace?

Nízká

S výhradami

Přijatelná

Dobrá

Výborná

3%

16%

58%

23%

3. Naplnila konference Vaše celkové 
očekávání?

Určitě ne

Částečně

V přijatelné míře

Zcela

Nad očekávání
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Komentář k otázce 4 

• Určite áno, už sa stalo, odporučila som Vaše vzdelávacie aktivity 

 

5. Jaká část konference byla pro Vás nejzajímavější? (Co bylo zvláště důležité nebo překvapující?) 

• Panel po obědě 

• Evaluace absolventů Scioškol 

• Síťování 

• Diskuse po příspěvcích 

• Příspěvky Kváči a Šimona z Govlabu 

• Velmi se mi líbil příspěvek za NUDZ a ASZ. Vše bylo přínosné. 

• Asi první plénum a dopoledni blok 1 

• Sdílení zkušeností z praxe 

• Blok 1 

• Nejlepší byl odpolední blok 

• Předkonferenční workshop 1 

• Prezentace konkretizace evaluace 

• Sdílení dobré praxe i toho, co se nepovedlo. Sdílení evaluačních přístupů, metod a nástrojů. Peer 

learning + nadace.  

• Téma interní vs externí evaluace. Diskuse + networking. 

• Zajímavé všechno, zaujal mě Jakub Mareš. Velmi dobré diskuse. 

• Všechny příspěvky, atmosféra, síťování 

• Evaluace v nadacích 

• Divoká karta, přístup k evaluacím MPSV a Martin Dytrych 

• Evaluace pro podporovatele 

• Diskuse, networking, příspěvky, příklady dobré praxe 

• Blok – pohoda a nepohoda 

• Zajímavé příspěvky 

• Prezentace 

• Samotné prezentace jsou o moc lepší než panely bez konkrétního zaměření 

7%

32%

61%

4. Doporučil(a) byste účast na příští 
konferenci ČES svým kolegům?

Určitě ne

Patrně ne

Zatím nevím

Patrně ano

Určitě ano
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• Páčili sa mi živé, aktívne komunikácie a diskusie k jednotlivým témam. Pre mňa boli zaujímavé 

témy ohľadom sociálneho začleňovania, bývania, kvality života. 

 

6. Cokoliv dalšího, co byste nám chtěli sdělit 

• Díky, užil jsem si to a těším se, že si to užiju příště zase o něco víc 

• Děkuji za smysluplně využitý čas 

• Konference byla skvělá! 

• Uvítala bych kratší plenární blok – více času na příspěvky a dotazy! Člověk často neví, co si vybrat. 

• Děkuji za organizaci. Budu se těšit na příští.  

• Jen tak dále! 

• Děkuji. Odpoledne se už těžko dýchalo.  

• Větší nároky na příspěvky – možná i kratší panel, ale vybrat zajímavější 

• Zkrátit plenární bloky a umožnit sledovat více prezentací 

 

Reakce organizátorů: 

Děkujeme všem za účast i za (poměrně pozitivní) zpětnou vazbu! Jsme rádi, že předkonferenční 

workshopy i témata a příspěvky samotné konference zaujaly a přinesly řadu inspirací. Protože většina 

prezentací probíhala v paralelních blocích, jsou všechny příspěvky uvedeny na webové stránce 

https://czecheval.cz/cs/Konference/Konference-archiv/Konference-2024, abyste se mohli podívat i na 

prezentace z bloků, kterých jste se nemohli zúčastnit. 

V několika případech bylo doporučeno zkrátit nebo vynechat plenární panely ve prospěch většího 

množství prezentací. Budeme tento návrh diskutovat, na druhou stranu chceme nadále zachovat 

možnost společného setkání a diskuse všech účastníků, propojení zadavatelů (uživatelů) a dodavatelů 

evaluací, a představení speciálních nebo nových evaluačních témat (v letošním roce to bylo zapojení 

nadací a filantropů). V každém případě příště požádáme o psané příspěvky či prezentace i všechny 

klíčové řečníky. Současně bychom uvítali konkrétní návrhy témat a řečníků pro příští konferenci stejně 

jako požadavky na konkrétní vzdělávací akce – případné návrhy prosím posílejte na adresu 

ces@czecheval.cz. 

Zohledněny samozřejmě budou i další připomínky (např. týkající se lepšího používání mikrofonů). 

I pro další konferenci budeme preferovat sdílení využitelných evaluačních zkušeností a přístupů (příklady 

dobré praxe i poučení z řešení problémů a překážek) před pouhou prezentací výsledků konkrétních 

evaluací. Naším cílem je posilovat evaluační kulturu a networking všech evaluačních aktérů. Věříme, že 

naše konference k tomu přispívají. 

Těšíme se na další spolupráci! 

https://czecheval.cz/cs/Konference/Konference-archiv/Konference-2024
mailto:ces@czecheval.cz

